
                                       

 

Amendement Tegemoetkoming Hondenbelasting 

 
De raad van de gemeente Brunssum bijeen op 1 november 2022, 

 

Constaterende dat, 

1 Veel burgers van Brunssum eigenaar zijn van een hond als huisdier;  
2 Het hebben van een hond een belangrijke sociale functie heeft;  
3 De afgelopen Corona periode heeft laten zien dat een hond, als gezelschapsdier, een 

bijdrage kan leveren aan het tegengaan en voorkomen van eenzaamheid;  
4 Veel hondeneigenaren uit moeten zien te komen met een sociale uitkering dan wel 

een minimumloon; 
5 Dat het voor de energiecrises al voor veel mensen niet lukte om daarmee rond te 

komen; 
6 Vanwege de huidige gestegen inflatie en de energiecrisis de kosten van 

levensonderhoud enorm gestegen zijn. 

Overwegende dat  

1 De gemeente Brunssum een van de weinige gemeenten in Limburg is die nog 
geen maatregelen heeft genomen in tegemoetkoming in de hondenbelasting; 

2 De hondenbelasting geen doelbelasting is en daarom gebruikt kan worden om 
‘gaten’ in de begroting te dichten;  

3 Er een werkgroep Hondenbelasting is ingesteld na een aangenomen motie van de 
begrotingsvergadering 2020 om te bekijken om de kosten/baten meer in 
evenwicht te kunnen krijgen. 

4 Er op dit moment ruim 3000 Brunssumse burgers zijn die een 1e hond hebben. 

Draagt het college op  

- Om hondeneigenaren tegemoet te komen door de hondenbelasting voor de 1e hond 
met € 25 verminderen; 

- De kosten, die geschat worden op een kleine € 80.000,  verhalen op de  te 
verwachten hogere uitkering van het gemeentefonds op basis van de 
septembercirculaire 2022; 

- Dit beleid in financiële zin voor de komende jaren voort te zetten 
 



En gaat over tot de orde van de dag 
Namens de PAK fractie 
Jos Janssen 
Stefanie Offermans 
Ger Luit 


